



Protokoll styrelsemöte (6-2018)

Datum och tid	2018-09-19 kl 19:00-21:00
Plats	Vallentuna Brukshundklubb
Kallade Styrelsen	Carola Hag, Kicki Jidebom, Göran Hagberg, Nette Carlestål (delvis), Anders Hag, Mia Hermansen, Annika Malmros-Borell, Madelene Arvidsson (delvis)
Suppleanter Adjungerande	Lili Östergren-Jadeby
Anmält frånvarande Styrelse	Anhelee Pugliano
Suppleanter Adjungerande	Mikaela Johansson Camilla Grip, Camilla Öhrn

Innehåll

1) Mötets öppnande.....	2
2) Val av justerare.....	2
3) Val av förare av papperskalender.....	2
4) Genomgång av tidigare protokoll.....	2
5) Allmänna frågor från styrelsen.....	2
6) Utbildningsutskottet – Carola Hag.....	2
7) Tävlingsutskottet – Camilla Grip.....	3
8) Avel- och hälsa – Mia Hermansen.....	3
9) PR/Info – Göran Hagberg.....	3
10) Hundkojan/Stuga och kök - Madelene Arvidsson.....	3
11) Ekonomi – Kicki Jidebom.....	3
12) Tidigare bordlagda frågor/större viktiga frågor.....	3
13) Verksamhetsplan (Nya aktiviteter).....	3
14) Skrivelser och rapporter.....	3
15) Medlemsmöten.....	4
16) Övriga frågor.....	4
17) Nästa möte.....	5
18) Mötets avslutande.....	5



1) Mötets öppnande

Mötets ordförande Carola Hag förklarade mötet öppnat.

2) Val av justerare

Anders Hag valdes till justerare.

3) Val av förare av papperskalender

Kicki Jidebom valdes till förare av papperskalendern.

4) Genomgång av tidigare protokoll

Protokoll 5-2018 godkändes utan anmärkningar.

5) Allmänna frågor från styrelsen

5.1) Klubbtröjor

Beställt 20 st svarta till ungdomarna plus tröjor för prov av storlek.

5.2) Jackor

Beställt av Carola. Kommer troligen på lör 22 sept.

Ev. även med vitt tryck. Carola kollar kostnad.

5.3) Flaskor som pris och till försäljning

Carola presenterade förslag om inköp av dryckesflaskor i aluminium. Beslut om inköp av 100 st för ca 31 kr styck. Lili ber om offert.

6) Utbildningsutskottet – Carola Hag

6.1) Föredrag av Curt Blixt 13 oktober

Carola skickat ut inbjudan till alla som var inbjudna förra gången plus styrelsen. Kl 10-15 inkl. lunch.

6.2) Bogesunds slottsvandrarhem

Boka för att träna tillsammans? Carola har mer info om några vill boka för att träna tillsammans.



7) Tävlingsutskottet – Camilla Grip

Inget nytt.

8) Avel- och hälsa – Mia Hermansen

8.1) Utställningen 22 september

Många anmälda till utställningen, ca 240 st.

9) PR/Info – Göran Hagberg

9.1) Inköp av diplompapper

Beslut att Göran köper in mer diplompapper till en kostnad av ca 200 kr

10) Hundkojan/Stuga och kök - Madelene Arvidsson

10.1) Fixardag 7 okt

Anders och Madde sätter ihop en lista på saker sm behöver fixas. Info på fb-gruppen ordnar Göran.

11) Ekonomi – Kicki Jidebom

11.1) Bokföringen (Lili)

Gick igenom balansrapport och resultatrapport. Bra resultat nu, men alla intäkter och kostnader inte inne. Styrelsemöte 12 dec för genomgång av preliminärt resultat.

11.2) Framtida flyttkostnader (Madelene)

Förslag från Madde att fondera ev. överskott för framtida kostnader vid ev. flytt.

12) Tidigare bordlagda frågor/större viktiga frågor

Inga.

13) Verksamhetsplan (Nya aktiviteter)

Inga.

14) Skrivelser och rapporter

Tierp BK har inbjudan till rapportdag, 7 okt, se deras hemsida.



15) Medlemsmöten

Datum	Vad	Tid	Anm.
Måndag 2018-03-05	Medlemsmöte	Kl. 18-21	Christer Hofström, K9nare
Onsdag 2018-05-30	Medlemsmöte	Kl 19-21	SBK 100-år + veterinärkväll
Måndag 2018-09-03	Medlemsmöte	Kl. 19-21	Siw Rüdén. Hundens- nosarbete
Måndag 2018-12-10	Medlemsmöte	Kl. 19-21	Luciafika
Söndag 2019-02-17	Årsmöte	Kl 16-18	

16) Övriga frågor

16.1) Ordförandekonferensen 6 okt.

Carola och Madde med från distriktsstyrelsen så någon annan från vår styrelse kan vara med också.

16.2) Skriv Verksamhetsplan 2019

Göran bokar lokal i kulturhuset 28/11 kl. 19-21. Kostnad ca 125 kr/h.

16.3) Valberedningen (Lili)

Valberedningens arbete har påbörjats. Diskussioner fortsätter.



17) Nästa möte

# 2018	Datum	Tid	Kan ej närvara	Fikaansvar
1	Tors 2018-03-08	Kl 19-21		Carola
2	Öns 2018-04-04	Kl 19-21		Kieki
3	Tors 2018-05-03	Kl 19-21		Anhelee
4	Tors 2018-06-07	Kl 19-21		Göran
5	Fis 2018-08-22	Kl 19-21		Göran
6	Tors 2018-09-19	Kl 19-21		Göran
7	Tors 2018-10-18	Kl 19-21		Anders
8	Öns 2018-11-28 Verksamhetsplan	Kl 19-21 Kulturhuset		
9	Öns 2018-12-12	Kl 19-21		Nette
10	Tors 2019-01-03	Kl 19-21		Mia
11	Öns 2019-01-30	Kl 19-21		
12	Sön 2019-02-17 (före årsmötet)	Kl. 14-15		

18) Mötets avslutande

Carola tackade mötesdeltagarna och förklarade mötet avslutat.

Bilagor:

Inga.

Justeras:

Justeras:

Vid protokollet:

Carola Hag

Anders Hag

Göran Hagberg

Mötesordförande